

THREE HOLY KINGS DANCE WITH GUEST CALLER ULI SCHINGEN DREIKÖNIGSTANZ MIT GASTCALLER ULI SCHINGEN

Traudel Walz
Contra Dancers Hohenlohe

Almost 20 years ago Eberhard Walz had the idea for his new club to have a student party with Kenny Reece on January 6. At that time the Hohenlohe Hoppers already had a group that was ready to perform in historic costumes. The contra department developed into an independent club. But the date remained. You must know that in the "Wild South" an official holiday is reserved for the "Three Holy Kings Dance". This year the Hohenloher Hoppers celebrated with Uli Schingen and 120 guests. Besides a diversified dance program contra was offered. This event was special for caller Eberhard. His former club was still alive and at that with enthusiasm and creativity.

Impressive was not only the picture perfect buffet and the super tombola but also the appearance of the fourth Holy King.

Agile helpers transformed the dance hall into a café and back in a jiffy. At the end there were callers from the floor.

Thanks to Uli this was like a late Christmas present or a wonderful finale of the Christmas season.

Vor fast 20 Jahren hatte Eberhard Walz die Idee, am 6. Januar mit seinem neugegründeten Club eine Studentparty mit Kenny Reece zu veranstalten. Zu diesem Zeitpunkt hatten die Hohenloher Hoppers bereits eine vorführreife Gruppe in historischen Kostümen. Die Contra-Abteilung mauserte sich zu einem eigenständigen Verein. Das Datum ist aber geblieben. Für den „Three Holy Kings Dance“ ist ja im wilden Süden ein offizieller Feiertag reserviert. In diesem Jahr feuerten die Hohenloher Hoppers mit Uli Schingen und 120 Gästen. Außer einem abwechslungsreichen Tanzprogramm wurde auch Contra angeboten. Dieser Special hat eine erfreuliche Bilanz für Caller Eberhard. Sein ehemaliger Club existiert weiter in der Tradition der Gründungsmitglieder, und zwar mit viel Begeisterung und Kreativität.

Eindrucksvoll war nicht nur das Bilderbuchbuffet und die tolle Tombola sondern auch die Erscheinung des vierten Holy Kings.

Flinke Helfer verwandelten den Tanzsaal im Nu in eine große Kaffeetafel und wieder zurück. Zum Ausklang Callers from the floor.

Dank Uli war dieser Event wie ein spätes Weihnachtsgeschenk oder ein erfreuliches Finale der Weihnachtszeit.